
 

 

Hvala vam svima na današnjem okupljanju. Znam koliko ovo znači za ljude u Izraelu koji su 

pretrpjeli najgori teroristički napad u posljednjih nekoliko generacija.  

Ponosna sam što sam danas ovdje s vama u tako velikom broju. Naše okupljanje na ovom 

mjestu, pred Europskim parlamentom, ima veliku težinu. Simbolično je što smo se okupili na 

Agori Simone Veil. Važno je da danas podignemo glas i da se nastavimo nepokolebljivo boriti 

protiv terorizma.  

Ovaj 7. listopada ostat će zapisan crnim slovima u povijesti. Svijet je još jednom svjedočio 

ubojstvima Židova samo zato što su Židovi, i to u Izraelu.  

S nama su ovdje i predsjednik Europskog vijeća i predsjednica Europske komisije te uz sve vas 

ovdje okupljene – kao jedno – izražavamo solidarnost, osuđujemo jeziva teroristička djela i 

ubojstva te tražimo hitno oslobađanje talaca.  

Europa je spremna posredovati u rješavanju sporova, ali kao što sam već rekla i sad ću 

ponoviti – nema opravdanja za terorizam.  

Hamas je teroristička organizacija. Oni nisu predstavnici legitimnih težnji palestinskog naroda. 

Oni ne nude rješenja. Oni nude krvoproliće.  

Valja reći otvoreno – Hamas je 7. listopada ubio više od tisuću nedužne dojenčadi, djece, žena 

i muškaraca te još drži gotovo stotinu talaca. Otvorili su vatru na stotine mladih na glazbenom 

festivalu i ubijali ne birajući, među ostalima i građane EU-a. Oteli su djevojčice i dječake, 

silom odveli starce koji su preživjeli holokaust iz njihovih domova. Paradirali su ulicama s 

tijelima ubijenih kao s trofejima. 

Ovo nije vrijeme za relativiziranje i međusobno optuživanje. Mora biti sasvim jasno o čemu 

govorimo: ovo je terorizam u najgorem obliku.  

Veleposlaniče Regev, hvala Vam što ste danas ovdje s nama. Mi smo Europa i Europa stoji uz 

vas. 

Molim vas za minutu šutnje u znak sjećanja na žrtve.  

 


